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ریدلی اسکات فتیله  گلادیاتور 3 را روشن کردتولید سریال کمدی فرانچایز به کارگردانی مندس حمایت بازیگر نقش مرد عنکبوتی از مردم فلسطین
اندرو گارفیلد، بازیگر نقش مرد عنکبوتی که اخیرا زمزمه هایی از 
همکاری او با مارتین اسکورسیزی در فیلم »زندگی عیسی« شنیده 
شده و در کنار فلورنس پیو، فیلم عاشقانه »ما در زمان زندگی می کنیم« 
به کارگردانی جان کرولی را آماده اکران دارد، در جریان ضبط پادکست 
»شاد غمگین گیج«، به میزبان خود جاش هوروویتز گفت که »باید 

قلب ها و انرژی مان را برای فلسطینی های غزه بگذاریم«.
اظهارات این بازیگر هالیوودی برنده گلدن گلوب درباره غزه با تشویق 
گسترده  حضار برنامه مواجه شد و ویدیوی این بخش از این پادکست 
در فضای مجازی به طور گسترده انتشار یافت. اندرو گارفیلد 41 ساله 
که نامزدی جایزه امی برای سریال »زیر پرچم بهشت« را در کارنامه 
خود دارد، با بازی در سه فیلم ابرقهرمانی »مرد عنکبوتی: شگفت انگیز« 
)2012(، »مرد عنکبوتی: شگفت انگیز 2« )2014( و »مرد عنکبوتی: 
راهی به خانه نیست« )2021( به شهرت دست یافت و توانست توجهات 

جهانی را به سوی خود جلب کند./فارس

سام مندس فیلمساز مولف و غیرمتعارف انگلیسی، سریال کمدی 
طنزآمیز »فرانچایز« را برای شبکه اچ بی او تولید می کند. اولین قسمت 
این سریال در قالب یک فیلم سینمایی تلویزیونی ۹0 دقیقه ای، چند 
روز قبل به روی آنتن رفت و توانست توجهات زیادی را به خود جلب 
کند. مندس در کنار جان براون برنامه ســاز سرشناس انگلیسی، به 
عنوان خالقان این سریال پرسروصدا معرفی شده اند. داستان فرانچایز 
در پشت صحنه دنیای سینما رخ می دهد و دنبال کننده ماجراهایی 
اســت که برای عوامل تولید یک فرانچایز بلاک باستر جنجالی رخ 
می دهد. هیمش پاتیل بازیگر هندی تبار انگلیسی در این سریال در 
قالب کاراکتر دانیل دستیار اول کارگردان اکشن ابرقهرمانانه ای به 
نام »تکتو: چشم طوفان« بازی می کند. این فیلم با هزینه ای کلان در 
دست تولید است و فصل اول آن قرار است در دوازده اپیزود تهیه شود 
و شنیده می شود در هر قسمت آن، یکی از ستارگان مشهور سینما به 

عنوان بازیگر مهمان به ایفای نقش خواهد پرداخت./صباخبر

ریدلی اسکات، کارگردان بزرگ هالیوود، تأیید کرد که پروژه ساخت 
»گلادیاتور3« در مراحل اولیه قرار دارد. او با بیان اینکه فتیله ساخت 
این فیلم را روشن کرده، وعده یک داستان حماسی تازه را داده است که 
ادامه ای بر موفقیت »گلادیاتور2« خواهد بود. این فیلمساز که آثاری 
چون »بلید رانر«، » تلما و لوییز« و »بیگانه« را کارگردانی کرده، اعلام 
کرد که ایده های اولیه برای ساخت »گلادیاتور3« در حال بررسی است 
و این پروژه به  طور جدی در دستور کار قرار دارد. او با لحنی قاطع گفت 
»نه، شوخی نمی کنم. فتیله اش را روشن کرده ام« و در ادامه اشاره کرد: 
پایان »گلادیاتور2« شبیه به »پدرخوانده« ساخته فورد کاپولا است، 
جایی که »مایکل کورلئونه« با بازی درخشان آلپاچینو در موقعیتی 
قرار گرفت که هرگز نمی خواست.  او افزود: قسمت بعدی درباره مردی 
است که نمی خواهد در موقعیتی که دارد باشد. اسکات اذعان داشت: 
فیلم شامل سکانس های اکشن  سنگین و نفس گیر و پر از صحنه های 

بی رحمانه است./فارس

فیلم کوتاه »فلسطین در چشم های من« به کارگردانی سروش البخشی نائینی و تهیه شده در انجمن 
سینمای جوانان ایران به عنوان نماینده ایران در بخش هوش مصنوعی که در مسابقه بین المللی  جشنواره 
41 فلیم کوتاه تهران قرار دارد، با 10 فیلم کوتاه دیگر از کشورهای ایالات متحده آمریکا، کره جنوبی، 

چین، ایتالیا، مالزی، یونان و ایران رقابت می کند.
»فلسطین در چشم های من« اولین فیلم هایپر رئال ساخته شده با هوش مصنوعی در ایران است که در 
آن شاهد حفظ و تداوم شخصیت و محیط هستیم و به استناد برخی منابع خبری و درگاه های بین المللی، 

این فیلم اولین ساخته هوش مصنوعی با ویژگی های ذکر شده در جهان است./صباخبر

فیلم کوتاه »سخت مثل پاک کردن خون« در جشنواره فیلم شب های سیاه تالین در کشور استونی به 
نمایش گذاشته می شود. فیلم کوتاه »سخت مثل پاک کردن خون« به نویسندگی احسان فولادی فرد، 
کارگردانی امیر جلال زاده و تهیه کنندگی مجید برزگر در اولین نمایش جهانی خود در بخش مسابقه 
آثار کوتاه بیست و هشتمین جشنواره فیلم شب های سیاه تالین حضور خواهد داشت. جشنواره شب های 
سیاه تالین که مورد تایید آکادمی اسکار، بفتا، جوایز فیلم اروپا و اتحادیه بین المللی تهیه کنندگان فیلم 
است هجدهم تا سی ام آبان 1403 در کشور استونی برگزار می شود. علیرضا مؤیدی، ملیکا پازوکی، سینا 

قاسمی، ابولفضل رشیدی بازیگرانی هستند که در این فیلم ایفای نقش کرده اند./ایسنا

نمایش فیلم سخت مثل پاک کردن خون در استونیاکران اولین فیلم کوتاه با هوش مصنوعی در جشنواره تهران 

دبیر ویراستار دبیر تحریریه معاون سردبیر سردبیر صفحه آرا ساعت پایان  ساعت شروع

محمد خزاعی با به اشتراک گذاشتن سه عکس در آخرین روز 
حضورش در سازمان سینمایی، نوشت: »یک عکس، یک خاطره، 
یک دنیا ســخن« این منتقد، روزنامه نگار و تهیه کننده سینما از 
سال 1400 به عنوان معاون وزیر فرهنگ دولت سیزدهم و رئیس 
سازمان سینمایی مشغول به کار شد و روز گذشته جای خود را به 
»رائد فریدزاده« داد. محمد خزاعی رئیس پیشین سازمان سینمایی 
وزارت فرهنگ در آیین تکریم و معارفه رئیس سازمان سینمایی 
گفت: بنده باید تشکر ویژه ای داشته باشم از وزیر فرهنگ در این 
مدت اندک که همکاری داشتیم موارد خوبی را از ایشان آموختم و 
همین مدت قریب دو ماه تجربه خوبی برای بنده بود. وی افزود: در 
این دو ماه جشن مهر سینمای ایران برگزار شد که اختتامیه آن به 
دلیل شهادت سیدحسن نصرالله به تاخیر افتاد و اختتامیه آن امروز 
برگزار خواهد شد. خزاعی بیان کرد: جشنواره بین المللی کودک و 
نوجوان اصفهان با وجود فراز و نشیب های بسیار طی مراسم بسیار 
باشکوهی برگزار شد. رئیس پیشین سازمان سینمایی ادامه  داد: 
جشنواره فیلم کوتاه تهران جمعه هفته جاری افتتاح خواهد شد 
و تا امروز اتفاقات بســیار خوبی در دولت چهاردهم رخ داده است. 
وی اضافه کرد: افتتاح سالن های سینمایی متعدد در همین مدت 
کوتاه مرهون پیگیری های خود وزیر و همکاران ایشان بود. خزاعی 

ضمن قدردانی از وزیر پیشین فرهنگ خاطرنشان کرد: فعالیت های 
سازمان سینمایی در دولت ســیزدهم حاصل کار همه همکاران 
سازمان سینمایی بود که توانستیم به موفقیت هایی برسیم. رئیس 
پیشین سازمان سینمایی ضمن معرفی همکاران سازمان سینمایی 
به وزیر فرهنگ تاکید کرد: بخشی از نقدهایی که امروز وجود دارد 
به این دلیل است که برخی به خواسته هایشان نرسیدند و همکاران 
بنده برای سالم سازی سینما در مقابل این افراد ایستادند. وی اظهار 
داشت: بنده در این مدت فعالیتم در سازمان سینمایی تقریبا هر ماه 
3 سفر به استان ها داشتم و از مناطق محروم بازدید کردم. خزاعی 
گفت: بنده شخصا پیگیر جذب اعتبار برای فعالیت های سازمان 
بودم و موفقیت خوبی در این زمینه داشتیم. رئیس پیشین سازمان 
سینمایی خاطرنشان کرد: بنده بسیار خوشحالم که فردی از بدنه 
سازمان سینمایی به عنوان رئیس سازمان انتخاب شد. وی گفت: 
بنده آماده کمک به ریاست سازمان هستم که در هر حوزه ای که نیاز 
بود همکاری داشته باشیم چون بحث اشخاص نیست، موفقیت و 
پیشرفت کشور اهمیت دارد. خزاعی تاکید کرد: سازمان سینمایی 
اهمیت زیادی در فضای فرهنگی کشور دارد و تا زمانی که مدیریت 
سازمان سینمایی تغییر پیدا نمی کرد حس تغییر در فضای فرهنگی 

کشور ایجاد نمی شد./صباخبر

محمد خزاعی در مراسم معارفه رئیس سازمان سینمایی عنوان کرد:

آماده کمک به ریاست سازمان هستم


